
Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 15.10.2019  
 
Vi har fått klarsignal fra noen av skolene at det passer med datoen 12. november, men mangler fortsatt 
svar fra noen. Turne blir det likevel, og vi tenker å bruke samme rute som i fjor. Tobias har startet 
jobben med en flott PowerPoint presentasjon. Hver og en kommer med tilbakemelding på hvilken 
«slide» de ønsker å presentere for elevene. 

 
 


